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Święcenia w Rzymie
“Jest dużo do
zrobienia”

W sobotę 23 kwietnia od 15:40
odbyła się ceremonia święceń
27 kapłanów z Prałaturu
Świętego Krzyża i Opus Dei w
Rzymie. Załączamy dwa filmiki.

21-04-2016

Załączamy dwa filmiki

pierwszy pokazuje skrótem
ceremonii razem ze świadectwem
matki Oscari - jednego z nowych



kapłanów pochodzącego z Finlandii,
a

drugi film z wypowiedziami kilku
nowych kapłanów

Ceremonię święceń, odbyła się w
Bazylice San Eugenio w Rzymie.

Oto kandydaci (przyszli kapłani)
wraz z ich miejscem pochodzenia:

Alfredo Rodríguez Sedano
(Hiszpania)
José María Pérez-Seoane
Mazzuchelli (Hiszpania)
Vincenzo Arborea (Włochy)
Fernando Hernansanz Serrano
(Hiszpania)
Odon Swamotz Wazaka (Kongo)
Carlos Iza García (Rosja)
Luis Cruz Ortiz de Landázuri
(Hiszpania)
Alejandro Muñoz Vizcaíno
(Hiszpania)
Mario Medina Rodríguez
(Hiszpania)
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https://youtu.be/CeLXEDNdNVM
https://youtu.be/CeLXEDNdNVM


Michael Nievales Quilantang
(Filipiny)
José Omar Espíritu Castro
(Meksyk)
Manuel Valdés Mas (Hiszpania)
Julio Agustín Sánchez León
(Kostaryka)
Francisco Javier Córcoles García
(Hiszpania)
Agustín Pablo González Alonso
(Hiszpania)
Juan Cruz Bustillo (Argentyna)
Manuel Valentini Colomer
(Chile)
Albert Penella Mas (Hiszpania)
Javier Aranguren Sánchez-Ostiz
(Hiszpania)
Guillermo Arregui Cussi
(Meksyk)
John Paul Mitchell (USA)
Kalle Oskari Juurikkala
(Finlandia)
Gonzalo de la Morena Barrio
(Hiszpania)
Marcelo José Monteiro
(Brazylia)
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Martin Abonyo Onyango
(Kenia)
Michael Joseph Fagan (USA)
José Antonio Cordero Becker
(Chile)

pdf | dokument generowany
automatycznie z https://opusdei.org/pl-
pl/article/swiecenia-w-rzymie-jest-duzo-

do-zrobienia/ (05-06-2025)

• 

• 
• 

https://opusdei.org/pl-pl/article/swiecenia-w-rzymie-jest-duzo-do-zrobienia/
https://opusdei.org/pl-pl/article/swiecenia-w-rzymie-jest-duzo-do-zrobienia/
https://opusdei.org/pl-pl/article/swiecenia-w-rzymie-jest-duzo-do-zrobienia/

	Święcenia w Rzymie “Jest dużo do zrobienia”

